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Zápis z 5. jednání Školské komise RMČ Praha 22 ze dne 21. 3. 2024 
 
Přítomni, omluveni: viz. prezenční listina  
 
Program: 

1) Informace k zápisu.  
2) Seminář Začít spolu (ZŠ Petřiny). 
3) Kulatý stůl (zhodnocení akce). 
4) Velikonoční akce (pozvánka na jarmark a na další akce). 
5) Dětská skupina. 
6) MŠ Volyňka (aktuální informace). 
7) Spolupráce se z. ú. Neposeda (Registrovaný poskytovatel sociálních služeb). 
8) Informace z pravidelných setkávání paní místostarostky a ředitelů MŠ, ZŠ, ŠJ s vedoucími odboru 

správy majetku a realizace staveb. 
9) Průběh posouzení/hodnocení ředitelů, kterým končí šestileté období výkonu práce na pracovním 

místě ředitele ZŠ, MŠ, ŠJ. 

 
Úvod, doplnění, hlasování a schválení programu. 
a) Přítomní členové školské komise hlasovali o programu: 
Hlasování: PRO: 8  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 
b) Ing. Radka Motlochová přichází na jednání školské komise později. Nezúčastnila se hlasování  

o programu. Program komise byl odsouhlasen v tomto znění: 
 
1) Informace k zápisům 
Obecné informace: 
- Všechny důležité informace zazněly na 1. kulatém stole ke školství dne 13. března 2024, který se 

konal pod záštitou Bc. Hany Vagenknechtové. Prezentace z „kulatého stolu“ je (bude) k dispozici 
na webových stránkách úřadu a další informace k zápisům do MŠ, ZŠ jsou k dispozici na 
webových stránkách škol, nebo jsou poskytovány individuálně zákonným zástupcům po telefonu 
nebo osobně. 

PaedDr. P. Ptáček 
- Informoval o zápisech do ZŠ Vachkova 941, kde při přijímání nerozhoduje trvalé bydliště dítěte – 

škola nemá svůj školský obvod. Do školy se tak hlásí i děti ze Středočeského kraje. Informoval  
o vzdělávacích programech školy, o (ne)poskytování podpůrných opatření a o poskytování 
asistentů pedagoga. Ředitel poděkoval ředitelce školní jídelny H. Hlasové a ředitelce 
L. Štěpánkové za pomoc při zřízení školní jídelny – výdejny. 

2) Začít spolu 
O programu informovala předsedkyně školské komise. Spolu s p. Harantovou prostřednictvím 
nabídky NPI navštívily ZŠ Petřiny, kde měly možnost být přítomny ve výuce na I. stupni. 
- Informovala o netradičním členění třídy do center aktivit, které částečně připomíná projektové 

vyučování a integrovanou tematickou výuku. Žákům byla dána, tak jako v běžné výuce, možnost 
sebehodnocení, které posiluje pozitivní motivaci dětí k aktivnímu a samostatnému učení. 

- Žáci ve třídě byli na různé úrovni znalostí, s různými schopnostmi. Bylo patrné, že ne všem žákům 
způsob výuky vyhovuje. Žáci byli vedeni k odpovědnosti za přijatý úkol s cílem splnit jej v rámci 
osobního maxima. Žáci objevovali svět přírody, svět lidí v rámci práce na tematických celcích, 
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nikoliv výukou v různých vyučovacích předmětech. Tematický přístup, tak zajistil integraci 
původně oddělených přístupů, předmětů, integraci matematicko-logického, vizuálního, integraci 
myšlení, intuice, těla, citů a smyslů ve vzdělání. 

- Z konzultací s ředitelkou školy a pedagogy, kteří se věnují tomuto způsobu výuky, bylo zřejmé, že 
je velmi náročná příprava, mnohdy jsou zapojeni i členové rodiny pedagoga. Ve výuce je velmi 
vhodná přítomnost asistenta pedagoga, s ohledem na organizaci, odlišnost aktivit, a zajištění 
plynulosti výuky a dohled nad žáky při práci. 

- NPI byl osloven s žádostí o absolvování dalších stáží v ZŠ, MŠ. 
3) Kulatý stůl 
Za organizaci poděkovala ředitelům radní paní H. Vagenknechtová. Jednání přineslo pozitivní vazbu, 
že veřejnost viděla, jaké povinnosti a činnosti řeší ředitelé škol a školní jídelny, jak rozsáhlá je jejich 
odpovědnost. Informovala, že tzv. „kulaté stoly“ budou mít pokračování na různá témata.  
4) Velikonoční akce 
Předsedkyně školské komise informovala o soutěži Uhříněveské vajíčko, tuto tradičně organizuje ZŠ 
Jandusů. Výstava soutěžních exponátů letos proběhne ve vestibulu školy, příští rok v Uhříněveském 
muzeu. Vítězové soutěže budou oceněni na Velikonočním jarmarku. Dále informovala o programu 
jarmarku, který je dostupný na webových stránkách úřadu na místech obvyklých.  Součástí bude 
i vynášení Morany, tu vyrobí žáci ZŠ Jandusů. 
Dále připomněla další akce – Velikonoční dílnu 23. 3. v ZŠ Jandusů, „pálení čarodějnic“ dne 30. 4. 2023 
v areálu SK Čechie Uhříněves. Čarodějnici vyrábí žáci a učitelé ZŠ a SŠ Vachkova 941. Příští rok je na 
řadě ZŠ U Obory. 
5) Dětská skupina 
Informovala paní radní H. Vagenknechtová – Dětská skupina je provozována Smile studiem s.r.o.  
od ledna 2024, v pronajatých prostorách MČ Praha 22. Dětská skupina je plně obsazena. Jsou 
přednostně přijímány děti s trvalým bydlištěm v MČ Praha 22. 
6) Spolupráce se z. ú. Neposeda (Registrovaný poskytovatel sociálních služeb) 
Informovala Bc. H. Vagenknechtová – pracovníci z. ú. Neposeda od 1. 2. 2024 působí a vykonává svoji 
činnost v obou základních školách. Sociální činností snižuje riziko vzniku kriminality a rizikového 
chování žáků ve školách i mimo školu  
Vyhledává sociálně vyloučené žáky/osoby a komunity s cílem je oslovit a informovat je o službách 
a činnosti spolku. Monitorují vyloučené lokality a situace, s cílem informovat školu nebo OSPOD. 
7) MŠ Volyňka 
Informovala radní Bc. H. Vagenknechtová. Výstavba probíhá dle uzavřené smlouvy se zhotovitelem. 
V dubnu t.r. budou navezeny moduly. MŠ Volyňka bude dalším místem výkonu MŠ Pitkovice. Je 
předpoklad, že zápis do MŠ bude vypsán v řádném termínu, tj. květnu t.r. 
8) Informace z pravidelných setkávání paní místostarostky a ředitelů MŠ, ZŠ, ŠJ s vedoucími odboru 

správy majetku a realizace staveb. 
Informovala radní paní Bc. H. Vagenknechtová o pravidelných pracovních jednáních s řediteli 
a vedoucími odboru správy majetku, odboru kanceláře úřadu a realizací staveb, kde jsou řešeny 
opravy, rekonstrukce budov škol, včetně plánování investičních a neinvestičních akcí. 
8) Průběh posouzení/hodnocení ředitelů, kterým končí šestileté období výkonu práce na pracovním 

místě ředitele ZŠ, MŠ, ŠJ. 
Se čtyřmi řediteli, kterým končí šestileté období výkonu práce na pracovním místě ředitele ZŠ, MŠ, ŠJ 
budou dne 2. dubna 2024 vedeny řízené pohovory nad jejich zpracovanými koncepcemi, vizemi na 
dalších šest let za přítomnosti odborníků za oblast školství z MHMP a členů školských rad ZŠ U Obory 
a ZŠ Jandusů. Výstupy pohovorů budou předloženy na jednání RMČ. 
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Různé 
a) Školní stravování – radní H. Vagenknechtová zmínila možnost dotazníku spokojenosti strávníků 

ŠJ ve spolupráci s řediteli ZŠ a ŠJ.  
H. Hlasová, ředitelka školní jídelny informovala o spolupráci s koordinátory projektu „Zdravá 
školní jídelna“. S koordinátory projektu jsou v dubnu t.r. naplánována pracovní setkání. Uvítala 
by dotazník nebo konstruktivní jednání z kterého by vyplynulo, co strávníkům vadí a co chtějí 
zlepšit, změnit s ohledem na možnosti a podmínky školní jídelny. Zmínila možnost zřízení komise 
školního stravování. 

b) „Zkoušky na nečisto“ pro žáky 9. ročníku základních škol, včetně žáků z Kolovraty. Hlavním 
koordinátorem je ředitelka ZŠ Kolovraty Mgr. Vladimíra Reinerová. Poděkování náleží těm, kdo 
se na přípravě podílejí. Zkoušky proběhnou dne 25. března 2024, kdy žáci si vymění místa ve 
školách. Výsledky budou zveřejněny pod jedinečnými kódy (včetně percentilu), kteří žáci obdrží 
před zahájením zkoušek. 

c) Ředitelka ZŠ U Obory informovala o oslavách 90. výroční založení školy; dne 2. dubna 2024 bude 
veřejnosti otevřeno školní hřiště, otevírací doba hřiště bude zveřejněna; pracovní pozice kustoda 
zajištěna; dále informovala o úspěšnosti žáků v olympiádách a obsazení pozice školní psychologa 
na 0,5 úvazku; o vyhlášení 1. ročníku soutěže „Fotografie (nejen) očima dětí“. 

d) Malování na sklo – WS proběhne 23. 3. v ZŠ Jandusů. 
e) R. Motlochová – kladně hodnotila otevření školního hřiště ZŠ U Obory a požádala ředitele 

ZŠ Jandusů o možnost rozšíření otevírací doby školního hřiště pro veřejnost. 
f) J. Chladná – „kulatý stůl“ pozitivně ohodnotila, ale požádala stanovit další termín tak, aby se 

nepotkával s dalšími akcemi ve stejný den. Na „kulatém stole“ očekávala větší prostor pro diskuzi 
a navrhla věnovat se užšímu tématu. Opakovaně požádala o možnost pronájmu tělocvičny za 
účelem sportovních aktivit pro mladší děti. 

 
 
 
Zapsala:  
Pavlína Harantová, tajemnice ŠK 
 
 
Ověřila:  
Mgr. Jitka Rothová, předsedkyně ŠK 
 


